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Datum: 12 september 2016 

Tijd: 19:30 - 22:45 

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: Mw. T. Reijnders   

Toelichting: Kort verslag met de genomen besluiten  

Aanwezige leden C. Wetemans (RO), M. Bultman (RO), N. Alofs (CDA), G. Eijsink (CDA), 

H. Metsemakers (SV), Y. Parren (SV), P. Houben (SV), K. Beurskens 

(D66), R. Beurskens (VVD) en J. van der Stappen (PL) 

Vervanging A. Kierkels (RO) wordt vervangen door R. Flinsenberg. 

Portefeuillehouders Stan Backus en Richard Verheul  

Ambtelijke 

ondersteuning 

 

 

Overige 

aanwezigheid 

ambtenaren 

Agendapunt 5a: E. Dings   

Agendapunt 5b: team Synthese 

Agendapunt 5c: P. Leunissen en  

Agendapunt 5d: H. Kanders 

 

Derden 

Insprekers De heer W. Derikx, Samen Zorgen huis (agendapunt 5d) 

Publieke tribune Wmo raad + 10 Personen 

 

 

Punt Omschrijving 

    

1  Opening  

  De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en maakt melding van de 

afwezigheid van de heer A. Kierkels (RO), hij wordt vervangen door de heer R. 

Flinsenberg. 

2  Vaststellen agenda  

  De agenda wordt cf. vastgesteld, met toevoeging van agendapunt 5d, de 

mededeling Samen Zorgen Huis. 

3  Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  Het verslag van 20 juni 2016 wordt cf. vastgesteld 

4  Spreekrecht niet-commissieleden  

 Van het spreekrecht maakt 1 persoon gebruik, de heer Derikx van het Samen 

Zorgen Huis De bijdrage van de inspreker is bij dit verslag gevoegd. 

5  Presentatie en thema's  

5.a  Raadsinformatiedeel over Wmo  

  De heer E. Dinges, beleidsmedewerker Wmo gag een presentatie over de 

uitvoering van de Wmo tot nu toe. Hij deed dit op basis van het 

klantenwaarderingsonderzoek. Alle mensen die in het Wmo cliëntenbestand 
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voorkomen zijn aangeschreven, ongeacht de beslissing op een hulpvraag 

(melding). De gegevens van het onderzoek zijn bij de stukken van dit 

agendapunt gevoegd. De heer Dings meldde, dat hoewel de beginperiode 

moeilijk was, en niet alles goed verliep, er thans voldoende kennis en 

expertise is bij de mensen die de Wmo uitvoeren. Er is een grote mate van 

tevredenheid bij de cliënten, niemand is buiten de boot gevallen. Men blijft 

alert op verbeterpunten. De cijfers over 2015  zijn te zien als nulmeting. 

Er is aan de Wmo minder geld uitgegeven dan verwacht, deels te verklaren uit 

het feit dat er minder verwijzingen vanuit de AWBZ waren. De gelden blijven 

wel beschikbaar binnen het geheel van de drie D’s (Jeugdzorg, participatie en 

Wmo).  

De wethouder roept als vervolg op de bijeenkomst van 11 juli 2016, over de 

visie sociaal domein, de fracties op, voor zover dit nog niet is gebeurd, om 

thema’s aan te geven, die bij voorrang aandacht moeten krijgen en 

uitgewerkt moeten worden. Dit kan via de griffie.    

5.b.  Synthese 

 Synthese laat mensen aan het woord om aan te geven wat de inbreng van 

Synthese is geweest binnen haar werkveld. Zo vertelt Mw. Hunscheidt, 

huisarts te Roggel over SWAP, en over een proef met een avondspreekuur. 

Hieraan bleek minder behoefte dan gedacht.  

De heer Peulen vertelde over zijn ervaringen met de gesprekken met 75+, die 

er voor zorgde dat de hiervoor geschoolde vrijwilligers gemakkelijker achter 

de voordeur kwamen bij mensen, en dat mensen, omdat het gesprek op 

“gelijk niveau” plaatsvindt zich beter kunnen voorbereiden op, of kunnen 

praten over een volgende levensfase, met alle zaken die daarbij mogelijk 

komen kijken. 

Het echtpaar van Rijdt vertelde over de ervaringen met het project 

mantelzorg, en de steun die Synthese hierbij geboden had. Ook werd de inzet 

van Synthese genoemd bij het helpen vinden van een tijdelijk verpleegadres 

voor de echtgenoot, zodat zijn vrouw, die normaal gesproken als 24/7 klaar 

staat als mantelzorger, ook eens op vakantie kon gaan.  

Tenslotte werd de realisatie van een Jongerenontmoetingsplek in Heythuysen 

genoemd als resultaat van een ontstane vraag, en als oplossing voor een 

overlastsituatie.  

De commissie had nog vele vragen over het werk van Synthese, om een goed 

beeld te krijgen, en om een kader te kunnen scheppen voor de nieuwe 

aanbestedingsronde van het welzijnswerk. Deze vragen zullen schriftelijk 

worden ingediend, en alsnog worden besproken in de komende vergadering.  

5.c. Alcohol- en drugsaanpak 

 Mw. Leunissen, beleidsmedewerker welzijn en mw. Versteegen van Synthese 

hielden een presentatie over de aanpak van alcohol- en drugsbeleid door 

jongeren. Dit is een zorgwekkend probleem, met diverse oorzaken. De 

gevolgen zijn echter groot. Er is een preventie- en handhavingsplan 

opgesteld, het programma gezond gedrag alcohol en drugs 2016 – 2019.  
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Dit plan, bij de stukken aanwezig, is onlangs door het college vastgesteld. 

In dit plan is de hele organisatie rondom dit vraagstuk beschreven.  De 

gemeente gaat in werk- en stuurgroepen met vele partners aan de slag om 

dit probleem te lijf te gaan. Ook ouders en jongerenambassadeurs worden 

hierbij ingeschakeld.  

5.d. Samen Zorgen Huis 

 Tijdens het spreekrecht heeft de heer Derickx, voorzitter Samen Zorgen Huis 

al gepleit voor de komst van het SZH bij Mariabosch te Baexem. De 

wethouder wil thans van de commissie weten of men bereid is de kredieten 

hiervoor ter beschikking te stellen. Een raadsvoorstel daartoe zal op korte 

termijn volgen. De commissie wil eerst nog nader geïnformeerd worden over 

de deelnemers van de Stichting, de huurprijs aan het Samen Zorgen Huis, en 

men wil graag nog een resumé van de beslissingen genomen in het verleden. 

Ook alternatieven moeten worden uitgewerkt. Ondanks dat in Roermond 

(zorghotel bij Laurentius en in Weert, het Sint Jansgasthuis, dergelijke 

initiatieven heeft, is er nog steeds vraag naar een Samen zorgen Huis. De 

commissie hoopt op een snelle voortgang.  

 6 Raadsvoorstellen  

  Er zijn geen raadsvoorstellen ter bespreking in deze vergadering 

7  Vanuit de raad ingekomen stukken  

Er zijn geen door de raad doorverwezen stukken voor deze vergadering 

8  Aan de commissie gerichte stukken  

8.a  Brief van wethouder Backus over plannen samenwerking  diverse voetbalclubs 

  De brief word voor kennisgeving aangenomen, in de wetenschap dat de 

voetbalverenigingen op 17 oktober in de commissie hun plannen komen 

toelichten.  

9  Stand van zaken  

9.a  Decentralisatie sociaal domein  

9.b  Projectenlijst en langetermijnkalender  

  De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen. Aan de 

kalender wordt toegevoegd het onderwerp Leefbaarheid, ter bespreking in 

een commissievergadering in het najaar.  

9.c  Openstaande actiepunten  

  Er zijn geen openstaande actiepunten 

9.d  Jongeren  

  De motie van de fracties VVD en Progressief Leudal van 10 november 2105 

betreffende de jeugdhonken, kan gelet op het in juni nog gegeven antwoord 

van de wethouder, als afgehandeld worden beschouwd naar het oordeel van 

de indieners. De commissie adviseert dienovereenkomstig aan het presidium 

t.b.v. de vergadering van 20 september 2016. 

10  Ter afsluiting  

10.a  Mededelingen  

De voorzitter brengt de reanimatie-estafette op 30 september onder de 

warme aandacht van de commissieleden. 



 

 

 

Blad 4 

 

10.b  Rondvraag  

  Er is niets voor de rondvraag 

10.c  Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor de geleverde 

inbreng om 22.45 uur. De volgende vergadering van de commissie Sociaal is 

op maandag 17 oktober 2016. 
 

 

 


